
Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehou
der

Deadline Stand van zaken

Gesprek 
voeren met 
Rijswijkers 
over viering 
Jaarwisseling

Raadsvergad
ering 04-02-
2020 4. 
Vragen van 
de raad

De heer Weterings (RB) stelt de volgende vraag: - Is de 
burgmeester bereid om in gesprek te gaan met 
Rijswijkers om ideeën uit te wisselen die betrekking 
hebben op de viering van de jaarwisseling?  De 
burgemeester zegt toe hierover met inwoners in 
gesprek over te willen gaan . Er zal ook een enquête 
worden gehouden.  Het moment van het gesprek zal 
nader worden bepaald.

Michel 
Bezuijen

Voorstel: afvoeren

IB 20 005 
Actieplan 
verkeersveilig
heid Rijswijk 
2020 – 2025

Forum Stad 
28 mei 2020

D66 heeft ook gevraagd of het mogelijk is om smartcity 
en de bijbehorende monitor in Vrijenban ook te doen 
voor de maatregelen in dit plan. De wethouder zegt toe 
dat dit mogelijk. 
D66 heeft verder gevraagd de acties in het handboek 
Veilig op pad in Rijswijk mee te nemen in het Actieplan. 
De wethouder zegt toe dat hij dat zeker doet

Bjorn Lugthart

IB 20 049 --
- IB 20 060 
Huis van de 
Stad: 
tussentijdse 
rapportage 
artikel 6 
Financiële 
verordening 

Forum Stad 
28 mei 2020

De kosten bedroegen op het moment dat de bouw werd 
stilgelegd ca. €10.000 per dag. Nu er is begonnen met 
de asbestsanering wordt er ingelopen op de totale 
bouwtijd. De wethouder zegt toe in kaart te brengen 
wat de kosten daarvan zijn.

Bjorn Lugthart



inzake extra 
kosten 
asbest
sanering.
Uitvoerings
agenda 
Gezondheid 
en Sport

Forum 
samenleving 
9 juni 2020

Mevr. v.d. Kooij GL verzoekt om geluidshinder/ 
gehoorschade te betrekken bij deze Uitvoeringsagenda. 
Alsmede de supermarkten te betrekken bij 
gezondheidsbeleid. Wethouder Lugthart zegt toe dit te 
onderzoeken

Bjorn Lugthart

Evaluatie 
Brede Impuls

Forum 
samenleving 
9 juni 2020

Verzoek van het CDA mevr. Schröter een benchmark te 
doen m.b.t. Brede Impul. Wethouder Besteman komt 
hierop schriftelijk terug.

Johanna 
Besteman

Enquête 
loden 
leidingen

Rondvraag 
18-2-2020

De heer Wit (GroenLinks) vraagt “kan gemeente 
reageren op enquête?” Wethouder Van der Laar geeft 
aan dat de deadline 3 februari was en die hebben we 
niet gered.  De wethouder zegt toe dat hij zal navragen 
of dit nog kan.

Armand Van 
der Laar

Proces 
bestemming 
gelden 
verkoop 
belang 
aandelen 

Raadsvergad
ering 04-02-
2020 1. 
Opening en 
mededelinge
n

Mevrouw Van Nunen stelt dat de PvdA behoefte nodig 
heeft aan contouren voor de uitgifte van de gelden. Nu 
is er sprake van een gebrek aan een eerste inkleuring 
en dat is wel  nodig.  Wethouder Keus stelt dat de 
besteding van deze gelden via een apart proces loopt. 
In aanloop naar de begroting gaan we samen met de 

Jeffrey Keus 25-06-
2020 Raadsessie over 

besteding van gelden 
volgt voor de a.s. 
begroting  



Eneco raad de uitgangspunten en spelregels bepalen. 
Hiervoor wordt met de raad een strategische sessie 
georganiseerd richting de Kadernota en bij de 
begroting zal het college met concrete voorstellen 
komen.

Overzicht 
relevante 
stukken en 
besluiten 
Pasgeld

Forum Stad 
21-01-2020 
11. 
RijswijkBuite
n, deelgebied 
Pasgeld (IB 
19 109)

Mevrouw Pelzer (WIJ.) vraagt de wethouder toe te 
zeggen aan te geven welke stappen zullen worden 
gezet in het Pasgeld dossier. Verzocht wordt terug te 
gaan naar een gebiedsvisie. Verzocht wordt alle 
stukken sinds 1997 aan de raad te sturen.  De heer 
Oelen  vraagt naar de juridische status van de 
gemeente ten opzichte van de bewoners en de 
grondeigenaren.  Wethouder Keus onderkend de 
informatiebehoefte van de fracties. In de aanloop van 
het proces wordt met een besluiten historie gekomen. 
Schriftelijke reactie komt zo spoedig mogelijk in de 
vorm van een procesbrief met data. - de juridische 
positie van de gemeente ten aanzien van de 
grondeigenaar/ontwikkelaar in Pasgeld zal inzichtelijk 
worden gemaakt.

Jeffrey Keus Nog geen informatie 
ontvangen over de 
termijn van afdoening.

Geluidsoverla
st A4 na 
verbreding

Forum Stad 
21-01-2020 
10. Actieplan 
geluid 2018-
2022    (IB 19 
105)

Wethouder Van de Laar geeft aan dat "Vorige week is 
met Rijkswaterstaat gesproken over de verbreding van 
de A4. Rijkswaterstaat gaat A4 zo inpassen dat er niet 
meer geluid komt".   De heer Van Enk verzoekt 
Rijkswaterstaat hieraan te houden.   Dat zegt de 
wethouder toe.

Armand van de 
Laar

26-05-
2020



Rol 
handhaving 
ODH bij 
Energietransi
tie

Forum Stad 
21-01-2020 
8. Raads
voorstel Basis
document 
Energietransi
tie Gebouwde 
Omgeving 
Rijswijk (no. 
20-03)

De heer De Vries (GL) vraagt of de ODH al is gevraagd 
handhavend te gaan optreden tegen bedrijven die niet 
conform de wet verduurzamen?  Wethouder Keus zegt 
toe de handhaving ten aanzien van de verduurzaming 
van bedrijvent bij de ODH onder de aandacht te 
brengen.

Jeffrey Keus Nog geen reactie op de 
termijn van afdoening 
ontvangen.

Veiligheidsm
aatregelen na 
versmalling 
vaarweg

Forum Stad 
03-12-2019 
10. Raads
voorstel 
Bestemmings
plan Vaarweg
verbreding 
Rijn-
Schiekanaal

De heer De Vries (GL) vraagt of de gemeente ook 
veiligheidsmaatregelen gaat nemen  nu de kade is 
versmald na de verbreding van de vaarweg.   
Wethouder Van de Laar zegt toe dit te zullen 
meenemen in de uitwerking.

Nog geen bericht 
gegeven over de termijn 
van afdoening.

Toezending 
regels lokaal 
maatwerk 
aan de raad

Forum Stad 
03-12-2019 
3.a. 
Vragenuur

De heer Van Enk (CDA) stelt dat het college heeft 
toegezegd dat de regels voor het lokaal maatwerk die 
per 1 januari 2020 ingaan eerst in de raad zouden 
worden besproken. Dit punt staat nu niet op de 
agenda.  Wethouder Van de Laar antwoordt dat de 
regels voor het lokaal maatwerk nog niet door het 
college zijn vastgesteld. Nu is de gemeente in gesprek 

Armand van de 
Laar

31-12-
2019

Voorstel: afvoeren
de evaluatie van het 
lokaal maatwerk en de 
nieuwe regels zijn per 
begin maart beschikbaar 
gesteld.



met de corporaties. De regels zijn onderdeel van de 
afspraken die met de corporaties worden gemaakt en 
komen voor het einde van het jaar naar de raad toe.

Informatie 
over 
toepassing 
Waterstof in 
Rijswijk

Raadsvergad
ering 07-11-
2019 4.A. 
Algemene 
beschouwing
en + 
begrotingsbe
spreking

Wethouder Keus zegt toe het verzoek van Beter voor 
Rijswijk om een onderzoek naar de 
toepassingsmogelijkheden van waterstof in Rijswijk  op 
te volgen. Hierover zal  presentatie voor de raad 
worden georganiseerd.

Jeffrey Keus Voorstel: afvoeren
Geen presentatie over 
Waterstof   Met 
verwijzing naar de 
Working Paper Waterstof 
van Stedin 
(https://www.stedin.net
/~/media/files/stedin/p
osition-
papers/waterstof-
workingpaper.pdf) (zie 
ook bestand) waaruit 
blijkt  dat waterstof op 
dit moment geen 
significante rol speelt is 
een presentatie op dit 
moment niet zinvol. 
Mocht op termijn blijken 
dat waterstof op grotere 
schaal toegepast kan 
worden dan wordt 
opnieuw bekeken of een 
presentatie mogelijk is. 
Alle ontwikkelingen 



worden uiteraard 
gevolgd.

toezegging 
forum Stad 
29 oktober 
2019

Forum Stad & 
Samenleving 
29-10-2019 
3. Tweede 
halfjaarsrapp
ortage

Verschillende vragen van raadsleden over de 2e 
halfjaarsrapportage

Jeffrey Keus 07-11-
2019

Voorstel: afvoeren
Vragen zijn inmiddels 
beantwoord; 
jaarrekening is 
vastgesteld

publicatie 
vergunning
verlening

Forum Stad 
29-10-2019 
3. Vragenuur

De heer Kooy vraagt of ten aanzien van de Winston 
Churchilltower  de verschillende benodigde 
vergunningen wel zijn gepubliceerd.   Wethouder  Van 
de Laar antwoordt dat de 2e aanvraag  niet is 
gepubliceerd.  Toegezegd wordt scherper toe te zien 
op de publicatie vereisten en indieners van een 
zienswijze of klacht te informeren. Nagegaan zal 
worden of sloopvergunningen gepubliceerd moeten 
worden. De raad zal hierover worden geïnformeerd.

Armand van de 
Laar

Geen status over de 
afdoening van deze 
toezegging is bekend.

Verkeerssitua
tie tijdelijke 
school 
Parkrijk

Forum Stad 
29-10-2019 
3. Vragenuur

Mevrouw Alberts (GL) stelt de volgende vraag: - 
Tijdelijke school Parkrijk – tijdens de 
informatiebijeenkomst is duidelijk geworden dat de 
verkeersinrichting gericht is op autobereikbaarheid. 
Fietsers en voetgangers krijgen weinig ruime. Gevraagd 
wordt vanuit verkeersveiligheid meer rekening houden 
met de groep fietsers en voetgangers  Wethouder 

Björn Lugthart



Lugthart antwoordt: - Er zijn dingen te verbeteren ten 
aanzien van de inrichting. Toegezegd dat er een plan 
komt. Op korte termijn zal dit plaatsvinden

Faillissement 
Schouten
bouw

Raadsvergad
ering 15-10-
2019 4. 
Vragen van 
de raad

Raadslid Kruger (BVR) vraagt wat er nu precies is 
gebeurd met SchoutenBouw. Het bedrijf dat woningen 
bouwde in RijswijkBuiten is onlangs failliet gegaan. Hoe 
lang is dit al bezig en heeft de gemeente eerder 
signalen ontvangen? Wethouder Keus zegt toe zo snel 
mogelijk te komen met een antwoord.

Jeffrey Keus Voorstel: afvoeren
De informatiebrief over 
dit onderwerp is aan de 
raad toegestuurd.
Vragen zijn beantwoord

Pasgeld 
connect en 
bewonersbetr
okkenheid

Forum Stad 
01-10-2019 
3. Vragenuur

De heer Wit (GroenLinks) geeft aan dat eerder de 
gemeente een intentieverklaring over de ontwikkeling 
van Pasgeld heeft ondertekend (Pasgeld Connect). 
Bewoners zouden bij de ontwikkeling van het gebied 
worden betrokken, maar zien een concept plan zonder 
dat zij hierbij inbreng hebben kunnen leveren. Wie 
begeleid dit proces en hoe worden de bewoners door 
de gemeente betrokken.  Wethouder Van de Laar geeft 
aan dat een visie wordt opgesteld. Door bewoners is 
een werkgroep opgericht om inbreng te kunnen gaan 
leveren. Er ligt nog niets definitief vast.  Er zal ook nog 
een bewonersbijeenkomst worden georganiseerd op 31 
oktober. Toegezegd wordt over het proces een 
informatiebrief aan de raad en ook de bewoners te 
sturen over het proces.

Jeffrey Keus Voorstel: afvoeren
Aan deze toezegging is 
invulling gegeven door 
toezending van IB 19-
109

Instrumenten 
voor de 

Forum Stad 
12-09-2019 

De heer Kooy (PvdA) vraagt aan te geven hoe 
buitenlandse eigenaren van vastgoed in de 

Armand van de 
Laar

24-12-
2019

Voorstel: afvoeren
Aan deze toezegging is 



gemeente om 
in te grijpen 
bij uitblijven 
gewenste 
ontwikkeling
en

11. 
Raadsvoorste
l Addendum 
Toekomstvisi
e 
Plaspoelpold
er

Plaspoelpolder betrokken kunnen worden bij de 
gewenste ontwikkeling van het terrein en eventueel 
kunnen worden gedwongen in beweging te komen.  
Wethouder Van de Laar zegt toe de instrumenten van 
de gemeente om in te grijpen in het ruimtelijk 
ontwikkelingstraject met de raad te zullen delen.

invulling gegeven door 
toezending van een 
brief over de 
instrumenten die 
toegepast kunnen 
worden tegen 
verloedering in de 
Plaspoelpolder.

informeren 
raad over 
oplossingen 
en proces na 
brand 
Steenvoorde 
school

Forum Stad 
12-09-2019 
3. Vragenuur

Mevrouw Woudstra (D66) vraagt naar aanleiding van de 
brand bij de Steenvoordeschool (IB 19 87) hoe het 
contact met de verzekeraar loopt en of er voor de 
getroffen stichtingen die in het pand een ruimte 
hadden, zoals de Speel-o-theek al een oplossing is 
gevonden. Ook wordt verzocht de raad goed op de 
hoogte te houden om eventuele problemen vroegtijdig 
te vernemen.  Wethouder Lugthart zegt toe de raad te 
blijven informeren.

Björn Lugthart Voorstel: afvoeren
Afgedaan middels 
raadsinfo Stand van 
zaken afhandeling 
brand P van Vlietlaan 2. 
Daarin is aangegeven 
dat voor alle gebruikers 
van het pand een 
(tijdelijke) oplossing is 
gevonden

Gevolgen 
Stikstof-
uitspraak 
Raad van 
State voor 
Rijswijk

Forum Stad 
12-09-2019 
3. Vragenuur

De heer Kooy (PvdA) verzoekt de wethouder aan te 
geven of de uitspraak van de Raad van State van 
invloed is op Rijswijkse bouwprojecten.  Wethouder Van 
de Laar geeft aan dat dit misschien van toepassing is 
op de HBG-locatie. De commissie Remkes heeft 
aangegeven met een nieuwe rekenmethode te komen 
op korte termijn. Over de evt gevolgen van de Stikstof-

Armand van de 
Laar

Voorstel: afvoeren
Aan deze toezegging is 
invulling gegeven door 
toezending van IB 19-
112



uitspraak en de effecten van de aangekondigde nieuwe 
rekenmethode zegt de wethouder toe de raad te 
informeren.

Informatie 
over 
gevolgen 
brand 

Steenvoordes
chool

Forum Stad 
12-09-2019 
1. Algemeen 
inspreekrecht

Mevrouw Woudstra (D66) vraagt naar aanleiding van de 
brand bij de Steenvoordeschool (IB 19 87) hoe het 
contact met de verzekeraar loopt en of er voor de 
getroffen stichtingen die in het pand een ruimte 
hadden, zoals de Speel-o-theek al een oplossing is 
gevonden. Ook wordt verzocht de raad goed op de 
hoogte te houden om eventuele problemen vroegtijdig 
te vernemen. Wethouder Lugthart zegt toe de raad te 
blijven informeren.

Johanna 
Besteman

De raad heeft de brief: 
Stand van zaken 
afhandeling brand P van 
Vlietlaan 2 (raadsinfo) 
ontvangen. Daarin is 
aangegeven dat voor 
alle gebruikers van het 
pand een (tijdelijke) 
oplossing is gevonden

IB 19 084 
Portefeuilleve
rdeling 
Handhaving

Forum 
Samenleving 
12-09-2019 
2. 
Vragenuur- 
ingekomen 
stukkenlijst

Wethouder de heer Keus zegt toe met een Plan van 
Aanpak te komen t.a.v. verdeling handhaving. dit zal na 
de scan van de ambtelijke organisatie volgen. deze 
toezegging is gedaan in Forum 12 september

Jeffrey Keus Eerst wordt de scan 
uitgevoerd, waarna 
afhankelijk van de 
uitslag een plan van 
aanpak zal volgen. 
Aangegeven is dat de 
toezegging in het eerste 
kwartaal 2020 wordt 
afgerond.  Deze termijn 
is niet gehaald. In forum 
9 juni jl. is toegezegd 
door burg. dat hierop 
wordt teruggekomen.



Wegwerpplas
tic bij 
evenementen

Raadsvergad
ering 09-07-
2019 4.a. 
Raadsvoorste
l Eerste 
halfjaarrappo
rtage 2019 - 
begrotingswij
ziging nr. 1 - 
wijziging 
investeringsk
redieten - 
kadernota 
2020 (no 19 
020)

Via een motie verzoekt Groenlinks, WIJ.Rijswijk en D66 
het college: - wegwerpplastic bij evenementen in de 
gemeente Rijswijk zo spoedig mogelijk te verbieden  - 
dit onderdeel te maken van evenementenvergunningen  
- bij aanbestedingen het niet toestaan van het gebruik 
van wegwerpplastic als voorwaarde op te nemen,   De 
burgemeester merkt op dat over wegwerpplastic staat 
niets in de vergunningvoorwaarden. Wel staat in de 
evenementenvergunning dat de aanvrager oog moet 
hebben voor bescherming van het milieu, maar dat is 
heel breed wat de handhaafbaarheid lastig maakt. Om 
die reden neemt het college motie M-VI niet over.   De 
burgemeester zegt toe om te bezien in hoeverre het 
haalbaar is om het punt op te nemen in het 
toetsingskader voor evenementen. Hij komt daarmee 
terug naar de raad

Michel 
Bezuijen

24-12-
2019

Geen stand van zaken 
bekend ook geen 
termijn van afdoening.

Bestuderen 
aanpak 
Weesauto's

Raadsvergad
ering 09-07-
2019 4.a. 
Raadsvoorste
l Eerste 
halfjaarrappo
rtage 2019 - 
begrotingswij
ziging nr. 1 - 
wijziging 

De heer Kruger (BVR) verzoekt auto’s met vreemde 
kentekens (veelal niet geregistreerd bij RDW of 
belastingdienst) die lang geparkeerd staan in de 
gemeente en auto's zonder kenteken door de gemeente 
te laten verwijderen en hiervoor zo nodig de APV aan te 
passen.  De burgemeester geeft aan dat het moeilijk is 
om daarop te handhaven omdat het is toegestaan om 
een auto langdurig te parkeren zolang de 
wegenbelasting wordt betaald. Het is niet mogelijk om 
in de APV te regelen dat die auto's worden verwijderd. 

Michel 
Bezuijen

Voorstel: afvoeren



investeringsk
redieten - 
kadernota 
2020 (no 19 
020)

Toegezegd wordt dat met politie en handhavers nader 
zal worden onderzocht hoe met het probleem van de 
weesauto's kan worden omgegaan.

Derving 
Eneco-
dividendinko
msten

Raadsvergad
ering 09-07-
2019 4.a. 
Raadsvoorste
l Eerste 
halfjaarrappo
rtage 2019 - 
begrotingswij
ziging nr. 1 - 
wijziging 
investeringsk
redieten - 
kadernota 
2020 (no 19 
020)

De heer Dolmans (D66) vraagt aan het college om voor 
de begrotingsbehandeling een plan neer te leggen voor 
het afbouwen van het Eneco-dividend en voorstellen te 
ontwikkelen over hoe we kunnen omgaan met de 
inkomsten van de verkoop van de aandelen.  
Wethouder Keus zegt toe dat in de meerjaren-
begroting rekening wordt gehouden met derving van 
de dividendinkomsten van de Eneco-aandelen. Die 
inkomsten worden niet meer opgenomen op de 
meerjarenbegroting waardoor de gevolgen van de 
verkoop van de aandelen direct zichtbaar zullen zijn. 
Daarnaast wordt gestart met het bepalen van eventuele 
bestedingsdoelen voor de opbrengst van de verkoop 
van de Eneco-aandelen. Een voorstel over de inrichting 
van dat proces komt naar de raad.

Jeffrey Keus 07-11-
2019

Intentieverkla
ring 
Schooldak 
revolutie en 
verdere 
duurzaamhei

Forum Stad 
25-06-2019 
2. Vragenuur

De heer De Vries (GroenLinks) merkt op dat het college 
heeft aangegeven bereid te zijn een intentieverklaring 
(vanuit stichting schooldak revolutie) te ondertekenen 
over zonnepanelen op scholen. Kan een termijn worden 
aangegeven en hoe. Is het college bereid scholen meer 
te stimuleren om meer duurzaamheidsmaatregelen te 

Jeffrey Keus



dsmaatregele
n

nemen, zoals het plaatsen van zonnepanelen.  
Wethouder Keus zegt toe: - De vraag over de 
intentieverklaring schriftelijk te beantwoorden en - De 
vraag over stimulering Zonnepanelen door tezetten 
naar wethouder Besteman.

Schooldakrev
olutie

Forum Stad 
25-06-2019 
2. Vragenuur

De heer  De Vries (Groenlinks) vraagt naar aanleiding 
van de beantwoording van de vragen over 
Schooldakrevolutie op welke wijze de gemeente 
scholen gaat stimuleren om zonnepanelen te plaatsen. 
Wordt dit een financiële regeling of iets anders? Het 
college heeft aangegeven bereid te zijn een 
intentieverklaring (vanuit stichting schooldak revolutie) 
te ondertekenen over zonnepanelen op scholen.  
Wethouder Keus geeft aan hierop schriftelijk te zullen 
antwoorden.    De vraag over de intentieverklaring 
schriftelijk te beantwoorden en –  De vraag over 
stimulering Zonnepanelen door te zetten naar 
wethouder Besteman.

Johanna 
Besteman

01-01-
2020

Zoals wij in schriftelijke 
beantwoording van de 
artikel 44 vragen mbt 
het initiatief 
schooldakrevolutie 
hebben aangegeven, 
zijn 
duurzaamheidmaatregel
en verantwoordelijkheid 
van het schoolbestuur. 
Daar waar wij scholen 
nieuw bouwen treffen 
wij de nodige 
duurzaamheidsmaatrege
len. In de bestuurlijke 
overleggen met de 
schoolbesturen hebben 
wij het initiatief 
schooldakrevolutie 
onder aandacht 
gebracht. Op dit 
moment geven de 



schoolbesturen aan dat 
er geen financiële 
middelen beschikbaar 
zijn voor dit initiatief. 
Dit jaar wordt met de 
schoolbesturen een 
integraal 
huisvestingsplan 
onderwijs opgesteld. 
Duurzaamheidsmaatreg
elen, waaronder 
mogelijk het initiatief 
schooldakrevolutie,  
worden bij het opstellen 
van dit plan besproken.  
De terugkoppeling 
hiervan heeft nog niet 
plaatsgevonden.

Plan van 
aanpak brede 
welzijnsaanp
ak

Forum 
Samenleving 
25-06-2019 
2. Vragenuur

Mevr. Besteman zegt n.a.v. de bespreking van IB 19 
068 (Regenbooggemeente) dat na de zomer 2019 een 
Plan van Aanpak volgt Welzijnsbreed met o.a. daarin 
het onderdeel Regenbooggemeente. Zodra dit Plan van 
Aanpak er ligt zal dit onderwerp op verzoek van het 
Forum geagendeerd kunnen worden.

Johanna 
Besteman

28-02-
2020

Dit onderwerp wordt 
meegenomen in de 
Brede Welzijnsaanpak. 
Het plan van aanpak 
hiervoor is conform 
planning in het eerste 
kwartaal 2020 gereed.  
Het voorstel komt 3 
maart in het college van 



B&W en daarna naar het 
forum van 24 maart 
2020

Aandacht  
vragen voor 
verschillende 
vervoersmog
elijkheden en 
oplossingen

Raadsvergad
ering 18-06-
2019 4. 
Vragen van 
de raad

Mevrouw Woudstra (D66) vraagt de wethouder toe te 
zeggen om: - In de regio te blijven wijzen op 
verschillende vervoersmogelijkheden en oplossingen  - 
Overleg te hebben met de regio over 
financieringsmodellen voor toekomstige investeringen 
in de hele breedte van het vervoer  - Te overleggen met 
bedrijven en instellingen over werktijden en wijze van 
reiskostenvergoedingen  - Aandacht te vragen bij de 
PZH en MRDH voor nieuwe vormen van vervoer en aan 
te geven dat Rijswijk wil deelnemen aan pilots 
daarvoor.  Wethouder Lugthart zegt dit toe en spreekt 
uit dat de verwachtingen niet te hoog ingeschat moeten 
worden.

Björn Lugthart De Wethouder is lid van 
de Bestuurscommissie 
vervoersautoriteit. 
Genoemde onderwerpen 
komen daar regelmatig 
op tafel. Opvallend is 
dat veel nog in een 
verkennend stadium is 
en nog niet concreet 
duidelijk is wat voor 
Rijswijk kansrijk is. We 
werken binnen de regio 
momenteel aan 
bijvoorbeeld:  - een 
gezamenlijke visie op de 
mobiliteitstransitie  - 
voorstellen voor 
invulling van het 
Rijksinvesteringsfonds 
(mn ten gunste van 
investeren in meer OV 
infrastructuur zoals de 



Sbahn)   - en nieuwe 
aanpak zoals SMARD 
(Slimme 
MobiliteitsAanpak 
Rotterdam Den Haag = 
werkgevers, scholen en 
gedrag) en 
InnOVatiefonds MRDH-
HTM-RET (waaronder 
met YESdelft ophalen 
van innovatieve ideeën 
voor slimmere inrichting 
van tram en metro).  In 
het kader van de CO2 
reductie wordt binnen 
de eigen organisatie 
door HRM onderzocht of 
en hoe vergoedingen 
meer ten gunste van Ov 
of fiets kunnen gaan. 
Informatie volgt in het 
kader van de CO2 
reductie plannen.

Actieplan 
Laaggeletterd
heid

Raadsvergad
ering 18-06-
2019 4. 
Vragen van 

Mevrouw Van Nunen (PvdA) verzoekt om op korte 
termijn een actieplan Laaggeletterdheid aandacht te 
geven en hierover terug te koppelen aan de raad.  
Wethouder Besteman antwoordt dat de gemeente al een 

Johanna 
Besteman

28-02-
2020

Aangegeven is dat de 
evaluatie en de cijfers 
omtrent 
laaggeletterdheid begin 



de raad actieplan met partners heeft en zegt toe de raad te 
informeren over de resultaten sinds 2016. Aan het eind 
van het jaar vindt een evaluatie plaats. Evaluatie en de 
cijfers omtrent laaggeletterdheid zullen aan de raad 
worden gezonden.

2020 aan de raad zou 
worden toegestuurd.  
Dat heeft nog niet 
plaatsgevonden. In 
forum 9 juni 2020 is 
toegezegd dat na zomer 
2020 hierover 
informatie volgt.

Prikkelarme 
dag 
Rijswijkse 
Kermis

Raadsvergad
ering 09-04-
2019 4. 
Vragen van 
de raad

De heer Weterings (RijswijksBelang) stelt de volgende 
vraag: - Naar aanleiding van de ongeregeldheden bij de 
kermis start de burgemeester een evaluatie. Gevraagd 
wordt in het gesprek met de exploitanten de 
mogelijkheid van een prikkelarme dag mee te nemen. 
Dankzij een prikkelarme dag kunnen ook mensen met 
bijvoorbeeld epilepsie, autisme of verstandelijke 
beperkingen, maar ook voor mensen (bijvoorbeeld 
ouderen) die om andere reden niet zo goed tegen de 
prikkels kunnen genieten van de kermis.  De 
burgemeester zegt toe dit onderwerp in de gesprekken 
met de exploitanten mee te nemen.

Michel 
Bezuijen

01-11-
2019

in overleg met de 
exploitanten zijn 
afspraken gemaakt over 
prikkelarme  kermis. de 
prikkelarme kermis vind 
plaats op  maandag, 30 
maart, van 13.00 tot 
14.30 uur.

Notitie over 
de 
verwachtinge
n voor de 
toekomst en 

Forum Stad 
26-03-2019 
3. Vragenuur

Mevrouw Woudstra (D66) verzoekt ten aanzien van de 
behandeling van  IB 19 019 Bestuursakkoord 
Beatrixlaan in het forum ook een notitie te voegen over 
de verwachtingen voor de toekomst en inzicht te geven 
over het vervolgtraject.  Wethouder Lugthart zegt toe 

Björn Lugthart 01-11-
2019

De notitie is toegezegd 
per het derde kwartaal 
van 2019. Deze termijn 
is inmiddels zeer ruim 
verstreken. Hiervoor in 



inzicht te 
geven over 
het 
vervolgtraject 
Beatrixlaan

deze notitie op te stellen en daarbij ook breder te 
kijken.

de plaats wordt 
voorgesteld om: Met de 
Raad een besloten 
bijeenkomst in het 
voorjaar 2020 te 
organiseren aangaande 
de inzet en vormgeving 
van lobby voor de 
realisatie van het project 
BVB als de toekomstvisie 
op een tunnel.  Het 
verzoek voor het 
inplannen van deze 
bijeenkomst is nog niet 
ontvangen.

Evaluatie 
Woonoverlast 
delen met de 
raad

Forum 
Samenleving 
22-01-2019 
3. Vragenuur

De heer Bezuijen zegt toe de evaluatie over aanpak 
Woonoverlast met de raad te delen.

Michel 
Bezuijen

28-02-
2020

Evaluatie zou na een 
jaar worden 
geëvalueerd. Dat jaar is 
inmiddels verstreken.

rapporteren 
toepassing 
noodkap

Raadsvergad
ering 15-05-
2018 4. 
Vragen van 
de raad: 
GroenLinks 

Mevrouw Alberts (Groenlinks) vraagt naar aanleiding 
van de beantwoording van vragen over de noodkap van 
een vijftal bomen aan de Prinses Marijkesingel waarom 
voor één van de bomen, waarvan de wortels niet waren 
blootgelegd, geen reguliere kapvergunning is 
aangevraagd. Gevraagd wordt of het college bereid is 
bijvoorbeeld jaarlijks te rapporteren over het gebruik 

Armand van de 
Laar

01-06-
2019

In de teksten van de 
Jaarrekening 2019 zal 
deze informatie worden 
opgenomen



en CDA van de noodkapverordening.  Wethouder Van de Meij 
antwoordt als volgt: Noodkap komt incidenteel voor. 
Vooral bij stormschade en uit oogpunt van veiligheid. 
Toegezegd wordt via de jaarrekening of een 
voortgangsrapportage de raad te informeren.  Deze 
toezegging is na bespreking van de Jaarstukken 2018 
teruggeplaatst. De toezegging is niet nagekomen


